
Zápisnica 

Z mimoriadneho zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

 

Miesto konania: Základná škola, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

Dátum a čas zasadania: 15.2.2023 o 17,00 hod. 

Prítomní: viď Prezenčná listina 

Neprítomná: Z.Vámošová Miščíková  – ospravedlnená  

Hostia:  Mgr. Rastislav Kunst – riaditeľ ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce  

              p. R. Jenčík - starosta MČ Bratislava – Rusovce  

              p. Holúbek - ekonóm MČ Bratislava – Rusovce 

Verejnosť: počet 7  

                       

Program: 

1. Otvorenie a privítanie nových členov RŠ 

2. Informácie k VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a výdavkov v 

školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Bratislava-Rusovce 

3. Návrh rozpočtu príjmov a výdavkov Základná škola s materskou školou Vývojová 228 

Bratislava – Rusovce  na rok  2023 a prognózy rozpočtu na roky 2024 – 2025 

4. Rôzne  

5. Uznesenia, záver 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ p. Michaliaková privítala všetkých prítomných. Predstavila nových členov RŠ 

p. F.Lošonského a p. J.Glazera Opitza, ktorí sa uznesením č. 25 miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava – Rusovce zo dňa 24.1.2023 stali novými členmi RŠ, a to ku dňu 

25.1.2023.  

Predsedníčka RŠ oboznámila prítomných členov RŠ s programom mimoriadneho zasadnutia, 

ktorí si členovia RŠ jednohlasne schválili.  

 

K bodu 2: 

Materiál, ktorý obsahoval podrobný návrh -VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov a výdavkov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mestskej časti Bratislava Rusovce bol členom RŠ doručený pred zasadnutím RŠ 

prostredníctvom e-mailu.  

P. starosta informoval o dôvodoch návrhu úpravy pôvodného VZN:  

- MŠVVaŠ pristúpilo k navýšeniu finančných pásiem pre nákup potravín, boli upravené 

finančné pásma pre nákup potravín v školskej jedálni, zároveň došlo k extrémnemu nárastu cien 

energií v MŠ, ŠKD, ŠJ,  k zákonnému nárastu miezd a nárastu cien tovarov a služieb (vysoká 

inflácia) a došlo k výpadku príjmov na základe zvýšenia daňového bonusu na dieťa.  



-  NR SR bol prijatý novelizačný zákon, ktorými sa najmä mení a dopĺňa zákon č. 544/2010 Z. 

z. o dotáciách v pôsobnosti MPSVR SR v znení neskorších predpisov a ktorým boli opätovne 

zavedené tzv. „obedy zadarmo“ s účinnosťou od 01.05. 2023. 

 

Na základe aj týchto zmien musí byť prijatá úprava VZN do 28.2.2023, kde majú byť  určené 

finančné pásma, ktoré stanovia výšku príspevkov za stravovanie v školskej jedálni  na nákup 

potravín.  Bez tejto úpravy by nebolo možné nakúpiť potraviny do školskej jedálne.  

Pri doterajšom nastavení poplatkov v školských zariadeniach nie je možné financovať 

ich bežný chod, pretože došlo k veľkému nárastu výdavkov na všetky školské zariadenia 

(MŠ, ŠKD, ŠJ). Z týchto dôvodov je nevyhnutné pre možnosť zachovania chodu školských 

zariadení a celej mestskej časti upraviť výšku príspevkov na čiastočnú úhradu  nákladov 

a výdavkov v školách a školských zariadeniach  -  poplatky v MŠ, ŠKD, ŠJ a K. 

Zvýšenie poplatkov školskej jedálne by mali byť  platné od 1. apríla 2023.  

 

Jednotlivé poplatky budú nasledovné: 

- Za pobyt dieťaťa v MŠ  prispieva zákonný zástupca na čiastočnú úhradu výdavkov 

mesačne na jedno dieťa sumu vo výške 75 eur. 

- Na čiastočnú úhradu nákladov spojených s VVČ školského klubu detí prispieva rodič 

mesačne na jedného žiaka sumou 50 eur. 

-  Na čiastočnú úhradu nákladov spojených so skrátenou VVČ školského klubu detí 

prispieva rodič mesačne na jedného žiaka sumou 35 eur. 
 

Určenie výšky ceny celodennej stravy dieťaťa materskej školy a žiaka základnej školy 

 
Príspevok zákonného zástupcu na nákup 
potravín podľa 3. finančného pásma „A“ 
nákladov na nákup potravín 

 
Príspevok zákonného 
zástupcu na úhradu 
režijných nákladov 
školskej jedálne 

 
Platba zákonného 
zástupcu za 
celodennú 
stravu/jeden obed 

Desiata Obed Olovrant 

Materská škola      

Dieťa od 2 do 5 
rokov veku 

0,50 € 1,20 € 0,40 € 0,75 € 2,85 € 

Dieťa posledného 
ročníka 

0,50 € 1,20 € 0,40 € 0,75 € 2,85 € 

Dieťa s diétnou 
stravou, ktoré si 
prinesie vlastnú 
stravu 

    
0,53 € 

 
0,53 € 

Základná škola      

Žiak I. stupeň  1,70 €  0,75 € 2,45 € 

Žiak II. stupeň  1,90 €  0,75 € 2,65 € 

Žiak s diétnou 
stravou, ktorý si 
prinesie vlastnú 
stravu 

    
0,53 € 

 
0,53 € 

 

Od 1. mája 2023 vstupujú do platnosti takzvané „obedy zadarmo", pán starosta zároveň 

oboznámil prítomných, že od tohto dátumu bude výška poplatkov opäť upravovaná.  



P. Lošonský požiadal ekonóma p. Holúbeka,  aby do budúcnosti, takéto materiály boli 

pripravené a zasielané skôr a nie na poslednú chvíľu.  Zároveň požiadal o nový spôsob 

vytvorenia prehľadnejšej tabuľky.  V najbližšom období by rád vytvoril skupinu ľudí, 

pozostávajúcu z niektorých rodičov, členov RŠ, ktorá by hľadala spôsoby ako čo 

najefektívnejšie analyticky zostaviť stravnú jednotku a materiál, ktorý by bol prehľadnejší aj 

pre laickú verejnosť.  

Ďalej uviedol informáciu, že posledná zmena, ktorá sa týkala úpravy VZN, ktoré sa týkalo 

poplatku pre MŠ bola v roku 2015.  

 

 

Diskusia – verejnosť 

- Otázka ohľadne nakupovania potravín pre školskú jedáleň v miestnej predajni KRAJ a 

zvýšenia kvality pripravovanej stravy 

P. riaditeľ upozornil, že sa vždy do kuchyne nakupovalo a nakupuje cez zazmluvnených 

dodávateľov, čo je aj miestna predajňa KRAJ a  oboznámil prítomných s niektorými cenami 

surovín, ktoré Školská jedáleň nakupuje za výhodnejšie ceny ako sú bežné predajné ceny. 

Intenzívne komunikuje a konzultuje všetky dôležité úkony týkajúce sa školskej kuchyne 

a jedálne s Regionálnym úradom verejného zdravotníctva SR s oddelením pre školské 

stravovanie.  Aj napriek tomu, že sa stále varí len v dočasných provizórnych priestoroch, kde 

je minimálny priestor a sťažené podmienky pre zamestnancov, sú  dodržiavané všetky normy a  

kvalita stravy pre všetkých stravníkov.   

P. starosta informoval, že dokončenie novej školskej jedálne je ohrozené v stanovenom termíne 

t.j. september 2023. V pôvodnom projekte chýba naprojektovaný sklad na zemiaky a zeleninu 

/samostatne oddelený/ , ktorý je podmienkou RÚVZ SR. Sú taktiež potrebné aj ďalšie 

dispozičné úpravy v kuchyni tak,  aby boli splnené všetky normy a nariadenia. Bez tohto RÚVZ 

SR nám nedá súhlas na prevádzku školskej jedálne a kuchyne.  

Pán starosta vysvetlil, že všetky postupy a technológie, ktoré sa momentálne v provizórnych 

priestoroch používajú, nie sú v rozpore so zákonom ani normami, ktoré sú stanovené pre 

školské jedálne. Pán starosta tiež vysvetlil prítomným, že v provizórnych podmienkach, kde sa 

momentálne strava pripravuje, nie je možné dosiahnuť efektívne zníženie nákladov na 

pripravovanú stravu.  

P. Lošonský navrhol urobiť prieskum, ktorého by sa zúčastnili dobrovoľníci z radu dospelých. 

Išlo by o proces, kedy by dobrovoľníci hodnotili vydávané jedlo v školskej jedálni. P. Michlík 

navrhla hlasovanie detí priamo cez Edupage, kde by deti hodnotili kvantitu a kvalitu stravy. 

 

K bodu 3:  

P. riaditeľ v krátkosti oboznámil členov RŠ s návrhom rozpočtu príjmov a výdavkov 

Základná škola s materskou školou Vývojová 228 Bratislava – Rusovce  na rok  2023 a 

prognózy rozpočtu na roky 2024 – 2025.   

Podrobnejší materiál k danému bodu  bol členom RŠ doručený  prostredníctvom e-mailu, a 

tak mali možnosť naštudovať si ho vopred. 

Upozornil na vysoký nárast cien energií, ktoré treba uhradiť. Štát zatiaľ nedal žiadne garancie, 

že tieto sumy vráti alebo čiastočne pokryje.  



S p. starostom sa intenzívne zaoberajú možnosťami ako znížiť náklady.  Jedným z návrhov, 

ktoré už p. starosta navrhoval v minulosti je Obnova zdrojov tepla, ktorá obsahovala okrem 

iného aj výmenu a modernizáciu zdrojov, osvetľovacej sústavy a inštaláciu fotovoltickej 

elektrárne.  

 

Predsedníčka Rady školy položila p. riaditeľovi otázku ohľadne zvýšenia príjmov, konkrétne z 

prenájmu priestorov. Pán riaditeľ oboznámil prítomných, že počíta so zvýšeným príjmom 

nakoľko má tieto prenájmy už potvrdené. Vysvetlil, že nižšie príjmy z prenájmov v roku 2022 

boli spôsobené COVIDovými opatreniami, kedy bolo mnoho aktivít, hlavne športových 

obmedzených a prenájmy museli byť pozastavené resp. prerušené. V novom školskom roku sa 

zvýšili aj počty hodín Zuškám aj CVČku a následne sú aj vyššie príjmy z prenájmov priestorov,  

nakoľko tu majú tieto organizácie vytvorené elokované pracoviská.  

p. Michlík sa zaujímala, či sa tento rok počíta so zabezpečením  plaveckého kurzu pre MŠ, 

ktorý v minuloročných rozpočtoch figuroval, ale na ďalšie roky už na tento účel neboli 

alokované žiadne finančné prostriedky. Pán riaditeľ vysvetlil, že kurzy budú realizované, 

momentálne pracuje na zabezpečení dopravy. Plavecké kurzy budú mať deti bezplatne, rodičia 

budú platiť pravdepodobne iba dopravné náklady spojené s transportom detí. 

 

K bodu 4:  

Pán riaditeľ informoval prítomných o plánovaných kurzoch korčuľovania, kurzoch plávania 

ktorých sa budú zúčastňovať deti ZŠ.  

Pán riaditeľ tiež informoval o konaní zápisu do prvého ročníka, ktorý sa bude konať až po 

Veľkonočných sviatkoch 14. a 15. 4. 2023. Tento školský rok budú z MŠ odchádzať dve 

predškolské triedy. Tu môže pre ZŠ nastať problém, nakoľko z kapacitných dôvodov vie 

momentálne zriadiť škola iba jednu triedu. Toto je spôsobené skutočnosťou, že zo základnej 

školy budú odchádzať iba žiaci jednej triedy 9. ročníka. Zároveň dnes nie je známe, či bude už 

nová budova (dostavba a ŠJ) daná do prevádzky k novému školskému roku. Pán riaditeľ bude 

intenzívne hľadať riešenie ako zriadiť ďalšiu triedu, aby deti ktoré majú nárok navštevovať ZŠ 

v Rusovciach mali aj tento nárok splnený. 

 

Zo strany verejnosti bola vznesená pripomienka týkajúca sa hodnotenia niektorých 

integrovaných deti,  kedy sa stalo, že vyučujúci pedagóg nemal znalosť o tom, že dieťa je 

integrované a hodnotil ho podľa štandardnej klasifikácie, čo dieťaťu spôsobilo zníženú známku 

P. riaditeľ vysvetlil, že pedagógovia sú o integrovaných žiakoch informovaní a pedagogická 

rada všetky tieto deti schvaľuje ako integrované a vedia ako v týchto prípadoch postupovať vo 

vzdelávaní (na škole pôsobí špeciálny pedagóg a s integrovanými deťmi pracuje, jeho prácu 

hodnotia rodičia veľmi pozitívne). P. riaditeľ túto skutočnosť preverí a uviedol, že už sa touto 

témou  nedávno zaoberal na stretnutí triednych dôverníkov.  

Rodičia z rady verejnosti sa vyjadrili smerom k práci špeciálneho pedagóga a podporného  tímu 

pozitívne a oceňujú jeho fungovanie.  

 

 

 

 



K bodu 5:  

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie predkladané VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a 

výdavkov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Bratislava - Rusovce 

Za: 10  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie predkladaný  Návrh rozpočtu príjmov a výdavkov Základná škola s 

materskou školou Vývojová 228 Bratislava – Rusovce  na rok  2023 a prognózy rozpočtu na 

roky 2024 – 2025 

Za: 9  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 1 

 

Predsedníčka  RŠ Predseda Rady školy ukončila zasadnutie Rady školy a poďakovala 

prítomným členom, p. riaditeľovi, p. starostovi ako aj rodičom za účasť. 

 

 

Zapísala : Iveta Neštráková  

 

Prílohy: 

Prezenčná listina 

Výpis z uznesenia č.25 miestneho zastupiteľstva Bratislava – Rusovce 

Materiál k VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a výdavkov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Rusovce 

Návrh rozpočtu príjmov a výdavkov Základná škola s materskou školou Vývojová 228 

Bratislava – Rusovce  na rok  2023 a prognózy rozpočtu na roky 2024 – 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 


